
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky
konaného dne 23.05.2023 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 15.5.2023 do 23.5.2023. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 8 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je
přítomno 11 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu p. místostarostu Kroupu a paní zastupitelku
Sabolovu, zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 3.4.2023 byl
ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka představila návrh programu jednání zastupitelstva obce vč. návrhu na doplnění o
bod č. 12 Žádost o prodej části pozemku p.č. 1619/1.

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 2/2023

Starostka informovala, že na straně příjmů došlo k narozpočtování účetních přesunů mezi
pokladnou a bankou o 115 tis. Kč. Na straně výdajů došlo k narozpočtování výdajů ve výši
10 tis. Kč na statický posudek pro umístění fotovoltaických panelů v areálu skladového
objektu pro ČOV, o 11 tis. na basketbalový koš, o 20 tis. Kč na nákupy materiálu pro
komunální služby, o 120 tis. Kč na nákup služebního vozidla Hyundai.

Celkové saldo rozpočtu se tímto rozpočtovým opatřením nezměnilo.

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2023.

4. Aktualizace Střednědobého výhledu rozpočtu obce

Starostka sdělila podrobnosti k tomuto bodu.

Obec na základě předchozích usnesení ZO čerpá úvěr z Podpůrného a garančního
rolnického a lesnického fondu na nákup traktoru KIOTI ve výši 460.000,- Kč. Pro rok 2024
činí splátky úvěru cca 263.000,- Kč a pro rok 2025 66.000,- Kč. Z tohoto důvodu je nutné
aktualizovat rozpočtový výhled obce na roky 2024-2025.
Aktualizována je také položka, u které byly rozpočtovány splátky kupní ceny na koupi
nemovitosti č.pop. 120 (Boomerang), kde byla položka snížena na nulu, neboť kupní cena
byla uhrazena z rozpočtu letošního roku v plné výši.
Uvolněné prostředky jsou v rozpočtovém výhledu přesunuty na opravy místních komunikací.
Návrh rozpočtového výhledu je nutné zveřejnit na úřední desce a webu obce před
schválením v ZO, proto je nyní předložen pouze návrh, který bude schvalován až na dalším
ZO.

V 18:10 přišel na zasedání zastupitel p. Boháč.



ZO bere na vědomí návrh aktualizace rozpočtového výhledu obce na roky 2024-2025.

5. Aktualizace odpisového plánu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky, p.o.

Starostka sdělila podrobnosti. Škola zakoupila novou myčku nádobí a proto se aktualizuje
odpisový plán školy o roční odpis ve výši 3.627,- Kč.

Usn. č. 2) ZO schvaluje odpisový plán MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky, příspěvkové
organizace.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 1

6. Smlouva o smlouvě budoucí o věcném břemeni p.č. 1188/13 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost EG.D o zřízení věcného břemene pro akci
“H.Mašůvky_xxx:NN přip.FVE” u domu č.pop.148.

Usn. č. 3) ZO schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene pro EG.D, a.s. k akci “H.Mašůvky_xxxt:NN přip.FVE” k pozemku p.č.1188/13
v k.ú. Hluboké Mašůvky za jednorázovou úhradu 2.000,- Kč bez DPH.

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

7. Žádost Sboru dobrovolných hasičů Hluboké Mašůvky o příspěvek na 120. výročí SDH

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost SDH Hluboké Mašůvky o finanční příspěvek na
uspořádání 120. výročí vzniku SDH Hluboké Mašůvky. V žádosti jsou uvedeny celkové
předpokládané výdaje akce v celkové výši 61.500,- Kč.

Usn. č. 4) ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku (daru) ve výši 35.000,- Kč
SDH Hluboké Mašůvky na financování oslav 120. výročí SDH.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 1

8. Smlouva o spolupráci EKO-KOM a.s. (odpady)

Starostka informovala, že se jedná o aktualizaci stávající smlouvy s firmou EKO-KOM, která
organizuje systém zpětného odběru odpadů z obalů a na základě vytříděnosti pak dostává
obec peníze. Věcně se ve smlouvě nic nemění, jedná se spíše o aktualizaci zákonů a
zpřesnění formulací.

Usn. č. 5) ZO schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a
zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství se
společností EKO-KOM, a.s. v předloženém znění.

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel se 0



9. Opětovný souhlas s umístěním sirén JE Dukovany na budově školy

Starostka sdělila, že ČEZ oslovil obec s vyslovením opětovného souhlasu s umístěním
digitální elektronické sirény v budově školy v rámci ochrany v zóně havarijního plánování
jaderné elektrárny Dukovany. V současné době zde již stará anténa je. Jedná se o
přeinstalaci na digitální sirénu.

Usn. č. 6) ZO souhlasí s umístěním digitální elektronické sirény v budově školy v
rámci ochrany v zóně havarijního plánování jaderné elektrárny Dukovany a schvaluje
zřízení věcného břemene ve prospěch ČEZ, a.s., se sídlem Duhová 2/1444, Praha 4.

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

10. Pronájem části pozemku p.č. 1635/12 o výměře 250 m2 v k.ú. Hluboké Mašůvky

ZO na minulém zasedání schválilo záměr pronájmu části tohoto pozemku, jedná se o část
pozemku - zahrádky před bytovkou č.pop. 247. Žadatelé chtějí pozemek využívat jako
zahrádku. Obec ve stanovené lhůtě pro podání nabídek obdržela 1 nabídku - xxxx, za
nabídkovou cenu 1,- Kč/m2/rok.

Usn. č. 7) ZO schvaluje pronájem části pozemku p.č. 1635/12 o výměře 250 m2 v k.ú.
Hluboké Mašůvky xxxxx, za cenu 250,- Kč/rok. Smlouva na dobu neurčitou s 3
měsíční výpovědní lhůtou. Účel využití: zahrádka. ZO schvaluje ukončení nájemní
smlouvy dohodou na část pozemku p.č. 1635/12 s xxxx.

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

11.Smlouva o dílo - Colas - chodníky KOPEC

Starostka sdělila, že se jedná o vyvolanou investici na vybudování chodníků v rámci
probíhající opravy místní komunikace na Kopci. Opravu komunikace realizuje firma Colas a
je částečně hrazena z dotace Ministerstva pro místní rozvoj. Chodníky nejsou z této dotace
uznatelené a tak nebyly zahrnuty ani v původní zakázce.
V rámci probíhající akce byl Colas osloven k předložení cenové nabídky.

Usn. č. 8) ZO schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou COLAS CZ, se sídlem
Rubeška 215/1, Praha, na akci Obnova místní komunikace Kopec IV - chodníky, za
cenu 437.397,25 Kč bez DPH.

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

12. Žádost o prodej části pozemku p.č. 1619/1

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost xxx o prodej části pozemku p.č. 1619/1 (Malý
hájek). Jedná se o pozemek, před jejich parcelou Na Kopci, kde staví RD.

Usn. č. 9) ZO neschvaluje prodej části pozemku p.č. 1619/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky.

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel se 0



13. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka informovala o těchto záležitostech:
- obec řešila problematiku parkování aut na místních komunikacích, které znemožňují

provedení svozu odpadů. Starostka zmínila, že žádá občany, aby se snažili parkovat
tak, aby svoz mohl proběhnout. V některých úsecích je problém dlouhodobější a s
majitelem pozemku se snažíme situaci vyřešit. Parkování je celkově v obci problém a
řešit ho plošně nelze především ve staré zástavbě. V nové zástavbě obec opětovně
upozornila majitele velkého vozu stojícího před domem, aby jeho vůz netvořil
překážku bezpečnosti provozu.

- k tomu zastupitel Boháč vznesl připomínku, že pokud se řeší jedno vozidlo, je třeba
postupovat jednotně a stejně v celé obci.

- na to následovala diskuze o různých pohledech na řešení situace.

- dále starostka zmínila, že obec obdrží dotaci z Ministerstva vnitra na nákup přívěsu
pro hašení pro JPO a bude vyhlášena veřejná zakázka,

- z Jihomoravského kraje obdrží obec dotace na seniorské obálky a údržbu
- na úřední desce je zveřejněna informace, že hledáme nájemce na koupaliště, které

bude tedy v klasickém režimu, nyní tam probíhají opravy dna dětského bazénu a
postupně se chystáme na zahájení sezony od 1.7.,

- starostka spolu se zastupitelkou Hellmanovou se zúčastnily jednání školské rady, kde
se diskutovaly především plánované a proběhlé akce školy a ředitelem byla
prezentována i zpráva z proběhlé kontroly z hygieny. Škole byly vytčeny nedostatky
stran osvětlení v učebnách. To je již delší dobu trvající problém, dosud neřešený.
Starostka sdělila, že v tomto týdnu kontaktovala firmu, která se bude zabývat
nabídkou na řešení.

- v dalším starostka informovala o proběhlých akcích a prezentovala fotografie: z
výletu na Velehrad, jarní vycházky a čarodějnické oslavy,

Místostarosta M. Kroupa informoval o připravovaných kulturních akcích:
4.6. Dětský den
10.6. 120 let SDH Hluboké Mašůvky
21.6. T-mobile olympijský běh
30.6. Letní jarmark

Místostarosta J. Malec informoval o realizovaných technických a údržbových pracech v obci
- zejm. bouda a parkoviště u skladového objektu, drenáž a základy zdi u hřbitova, údržbové
práce v lese a těžba dřeva pro občany, chodník Za Školou - příprava průchozí uličky,
parkovací stání u školy, oprava památníku, 3 křížů na Kalvárii a kříže směrem na Jevišovice,
připravuje se ještě renovace kříže za ZD, probíhá sečení trávy, byly dosázeny stromy do
sadu na Prundráku, probíhá příprava okrášlení obce (truhlíky a záhony).

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.



14. Diskuze

Starostka vyzvala k diskuzi.

Zastupitel p. Boháč upozornil na neudržovaný pozemek v lokalitě Nivy (přerůstání šípku) a
rozbité dopravní zrcadlo. K tomu místostarosta Malec slíbil sjednat nápravu.

xxx upozornil na otevřenou vodárenskou skruž nedaleko deponie odpadů (chybějící poklop)
- k tomu místostarosta Malec slíbil sjednat nápravu.
xxx kritizovala nezajištění odvádění dešťových vod v lokalitě Na Kopci (od Čučků dolů) a
namítá umístění velkých kontejnerů na zelený odpad před jejím domem - k tomu
místostarosta Malec slíbil sjednat nápravu.

xxx připomněl nutnost opravy chodníku u jeho domu. P. Malec slíbil, že v rámci časových
možností bude provedena oprava.

x se dotazuje na existenci místní vyhlášky o zákazu volného pohybu psů a stěžuje si na to,
že někteří občané mají psi na volno, což je nebezpečné. Paní starostka odpovídá, že
vyhlášku obec má a pokud ji někdo z občanů nedodržuje, je třeba zavolat Policii ČR.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

15. Závěr

Starostka jednání v 19:10 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Smlouva o spolupráci EKO-KOM

V Hlubokých Mašůvkách dne 24.5.2023

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Michal Kroupa _______________________

Jitka Sabolová _______________________


